
Schůze OVK Broumovsko 
 

1.11.2024 18:00 hod, U Tošováka, Adršpach 

 

Účast: Karel Nováček, Jan Žwak, Jan Adamec, Lukáš Jánský, Martin Mrázek, Petr John, 

Miroslav Mach, Pavel Hrubý.  

Omluveni: Jakub Rak, Pavla Volková, Jan Ludvík. 

 

1. Předseda informoval o další komunikaci s Jiřím Šrůtkem 

Jiří Šrůtek upozornil formou e-mailu na možný problém s kruhy temovanými do olova. 

OVK se podnětem zabývala, avšak problém neseznala, Jiřímu Šrůtkovi byla v tom duchu 

zaslána odpověď. 

 

2. Brigáda 

Předseda informoval o podání žádosti plánované brigády ve skalách Adršpachu na CHKO 

Broumovsko. Po schválení CHKO Broumovsko se brigáda uskuteční pravděpodobně na 

jaře 2025. 

 

3. Dojištění cesty Jarničky na Žďárskou vyhlídku na Ostaši 

Byla podána žádost o přezkoumání dojištění cesty Jarničky.  

 

Úkol: Členové se seznámí se situací. Dle výsledku zjištění se poté uskuteční hlasování  

o případném zrušení dojišťující nové cesty s vyrozuměním autorů této cesty. 

 

4. Žádost o prvovýstupy na ikonické věže  

Předseda informoval o stavu a zaslání žádostí prvovýstupů na ikonické věže, které 

podléhají schválení CHKO Broumovsko.  

 

Poznámka: seznam skalních objektů, který byl rozšířen v minulosti o věže podléhající 

předchozímu souhlasu i CHKO Broumovsko (nejen OVK Broumovsko), je k nalezení na adrese 

https://ovkbroumovsko.cz/prvovystupy/. 

 

5. Žádost o prvovýstup na Křížovém vrchu 

Hubert Vlček podal žádost na OVK Broumovsko o prvovýstup na masiv pod Dvojčetem. 

Úkol: Členové vyhodnotí situaci, poté předseda vyrozumí Huberta Vlčka. 

 
6. Prvovýstup německých lezců na Černokněžníka (Království, Adršpach) 

OVK prověří, zda je nový prvovýstup uskutečněn v souladu s pískovcovými pravidly. 

 

Zapsal Petr John 

https://ovkbroumovsko.cz/prvovystupy/

